
 

 

Bestyrelsesmøde d. 12/2 2024 kl. 15:30 

Referat: 

 

Mødetype Bestyrelsesmøde 

Arrangør Bestyrelsen 

Referent Christian Schunck 

Deltagere  

Til stede Navn 

Ja Ole Guldsmed-Thomsen 

Nej Kim Hoppe 

Ja Per Bech Christensen 

Senere Palle Thomsen 

Ja Christian Schunck 

Ja Johannes Frøstrup 

Ja Lars Johansen 
 

      

1. Økonomi.  

Regnskab sendt til gennemsyn 

Der er pt. ingen kommentarer til regnskabet og det tages op til gennemgang ved næste 

møde. Dog skal det nævnes at årets resultat er langt bedre end først budgetteret, til trods 

for at der blandt andet har været ekstra regning for kranen, samt anlæg af vaskeplads. 

 

2. Vaskeplads. 

El, vand 



Elektrikeren har efterhånden indkøbt de nødvendige dele til at etablere højtryksrenser på 

vaskepladsen, samt vandhane med udtag.  

Der bliver opsat en BEAS terminal til højtryksrenseren hvor der åbnes for brug i 30 

minutter ad gangen. 

 

3. Nyt fra havnen. 

Belysning på havnen 

De nye lamper er etableret og der er lys. Med hensyn til El på havnen er der nogle af 

lågerne til skabene  der er gået i stykker og der er derfor fejl enkelte steder, men der 

arbejdes på en løsning. 

 

Digital venteliste 

Den digitale venteliste er oprettet og bliver delt med den øvrige bestyrelse 

 

Fjern gamle både og stativer 

Der bliver lavet et opslag vedr. gamle stativer og hvis de ikke bliver fjernet, så bliver de 

bortauktioneret. 

 

Planer jord ved ny vaskeplads 

Der bliver løbende planeret i området ved vaskepladsen, men i øjeblikket er jorden for våd. 

 

LED lamper på pæle 

LED lamperne bliver sat op på havnehovedet sammen med de nye reflekser. 

 

Dybde i indsejling. 

Dybden i indsejlingen ligger i øjeblikket omkring 1,8m men der bliver snart lavet en 

scanning af hele indsejlingen. 

 

Stor genstand på bunden mellem gæstebro og reparationsbro 

Der er blevet observeret en større genstand (formentlig sten eller lignende) på bunden 

mellem hjørnet af gæstebroen og reparationsbroen. Den har været påsejlet af en 

dybtstikkende sejlbåd og det skal undersøges hvad det er for at undgå fremtidige uheld. 

 

Rengøring af toiletter 

Der er indhentet tilbud fra to leverandører på rengøring af toiletter for den kommende 

sæson. Ud fra de tilbud der er indkommet passer det nogenlunde hvad kommunen også 

forventer. Dog skal det undersøges hvorfor nogle havne kan få tilskud og andre ikke kan. 

 

Jonas fra Sæby havn 

Der skal følges op på samarbejdet. 

 

Redningsstiger 



De nye redningsstiger er bevilliget og der arbejdes videre med at få havnen certificeret som 

”Sikker Havn” 

Nyt gulv i container 

Der er lagt nyt guld i containere og det går fremad med oprydning mv. 

 

4. Nyt fra udvalg. 

Navn på baljer 

Arbejdet tages op i løbet af foråret, hvor der sættes skilte op vedr. markering. 

 

5. Lokalplan.  

Der har været afholdt møde kun om lokalplan og Ole har sammenfattet ønsker fra klubber 

og bestyrelse. Der skal laves skitse og egentlig ansøgning om lokalplan igangsættes.  

Der er lavet et oplæg til en dialog med kommunen omkring en ny lokalplan for 

Rønnerhavnen.  

 

6. Portfolio, årshjul. 

Arbejdsliste med kommende opgaver. 

Der foreligger ikke en ny opdatering af nuværende opgaver. 

 

7. Kommende arrangementer.  

Generalforsamling, standerhejsning. 

 

Kalender på hjemmeside opdateres. 

Kalenderen på hjemmesiden skal opdateres med fremtidige aktiviteter. 

Onsdag 13/3 kl 19.00 Generalforsamling 

Lørdag 6/4 kl 10.00 Standerhejsning 

Lørdag 25/5 Kræmmermarked ved trækfuglene 

Weekenden 9-11/8 JSK holder arrangement 

Lørdag 10/8 afholdes kræmmermarked ved legepladsudvalget 

Lørdag 24/8 Jubilæum på havnen 

 

8. Evt. 

 

9. Arbejdstid og bemanding for ansatte. 

Mødet forlænges uden ansatte. 

 

 


